
Raalte, 26 mei 2019 
 
Onderwerp: Zonneparken toetsen aan zonneladder   
 
Geacht college, 
Vandaag heeft een grote meerderheid van de Tweede Kamer een motie aangenomen met als 
strekking dat nieuwe zonneparken op natuur- en landbouwgronden moeten worden getoetst aan de  
zonneladder. Het kabinet werkt op dit moment nog aan de zonneladder om deze uiteindelijk te 
verankeren in de nationale omgevingsvisie.  
 
In Nederland is nog 95% van het dakpotentieel onbenut en er zijn nog tal van locaties (vuilstorten, 
langs snelwegen, watergebieden) denkbaar die de voorkeur hebben boven natuur- en 
landbouwgronden.  
 
In de gemeente Raalte zijn we nog midden in het proces om te komen tot een goed beleid en moeten 
we in de RES aangeven welk aandeel wij kunnen inbrengen en op welke manier. Wat ons betreft 
moet de zonneladder dan ook zo snel mogelijk worden toegepast in de toetsing van nieuwe 
aanvragen. 
 
Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u het met ons eens dat de korte termijn focus moet liggen op het zoveel mogelijk 
benutten van het dakpotentieel voor de opwekking van duurzame energie? 

 
2. Bent u het met ons eens dat de zonneladder zo snel mogelijk moet worden toegepast bij 

toekomstige aanvragen van zonneparken? 
 

3. Bent u bereid om in aanloop naar de RES de zonneladder een belangrijke rol te geven in de 
volgordelijkheid van opwekking zonne-energie? 

 
4. Wat zou het college nog meer kunnen doen om burgers en bedrijven te stimuleren om 

zonnepanelen op het dak te realiseren in plaats van op landbouwgrond? 
 

5. Wat zou het college kunnen doen om (juridische) belemmeringen weg te nemen om 
zonnepanelen op het dak te realiseren? 

 
6. Wat zou het college kunnen doen om zorgen weg te halen bij inwoners en agrariërs met 

betrekking tot bijvoorbeeld storingen bij automatische melksystemen? 
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